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مدال پینگ پنگ بهترین مدال کاروان هانگژو بود

اشتری: مردان یک اتفاق محال و نشدنی را رقم زدند
درخشش دختران در هانگژو اتفاق ویژه ای بود

صدیقی:با خاطره خوبی چین را ترک کردیم

پینگ پنـگ  ملـی  تیـم  ورزشـی-  وه  گـر
زنـان ایـران فقـط بـا یـک ورزشـکار راهـی 
بازی هـای آسـیایی هانگـژو شـد و شـیما 
صفایـی در همان دیـدار اول و یک بازی 
سـخت مقابـل ژاپـن نتیجـه را واگـذار 
کـرد. مهشـید اشـتری یـک پـای ثابـت 
اردوهـای تیـم ملـی پینگ پنـگ زنـان و 
اعزام ها با انتقاد از محدودیت در اعزام 
نفرات به هانگژو می گوید: »تنیس روی 
میـز به دلیـل کمبود بودجـه محدودیت 
اعـزام نفـرات بـه چین داشـت. از طرفی 
هم چون شانس کسب مدال نداشتیم 
فقـط بـه اعـزام صفایـی بسـنده کردنـد. 
ایـن رشـته در سـال  مگـر ورزشـکاران 
چند بـار به مسـابقات بین المللی اعزام 

می شـوند؟«
او همچنیـن درخصوص عملکرد تنیس 
روی میـز ایـران در بازی هـای آسـیایی 
هانگـژو بیـان می کنـد: »در بانـوان فقط 
یـک اعزامـی داشـتیم کـه بایـد انفـرادی 
بـازی می کـرد. شـیما صفایـی بـا قرعـه 
سـختی مواجـه شـد و در اولیـن بـازی 
خـود بـا رنـک یـک یـا دو ژاپـن روبـه رو 
شـد. بـازی سـختی داشـت و انتظـاری 
هـم از او نمی رفت. امـا در بخش مردان 
خ داد.  اتفـاق محـال و نشـدنی ر یـک 
هیچ کـس فکـرش را هـم نمی کـرد کـه 
و  دوبـل  بخـش  در  ایـران  پینگ پنـگ 
ژاپـن  را شکسـت دهـد.  ژاپـن  تیمـی، 

پـس از چیـن برتریـن تیـم جهـان را در 
تنیـس روی  اختیـار دارد. مدالـی کـه 
میـز ایـران در هانگـژو کسـب کـرد، جـزو 
در  ایـران  کاروان  مدال هـای  بهتریـن 

هانگـژو بـود.«
سـهمیه  از  امـا  کشـورمان  ملی پـوش 
انـدک بخـش دختـران انتقـاد می کنـد: 
بـرای مـردان  ابتـدا هـم قـرار بـود  »از 
فقـط نوشـاد عالمیـان را اعـزام کنند که 
بـا هـزار زور و اصـرار توانسـتند ۳ نفـر را 
اعـزام کننـد امـا در بخـش زنـان، چـون 
شانسـی بـرای ملی پوشـان خانـم قائـل 
نبودند فقط شـیما صفایـی را به هانگژو 
فرسـتادند. بحـث کمیتـه ملـی المپیک 
برای تخصیص سـهمیه به رشـته ها برای 
اعـزام ورزشـکاران به مسـابقات آسـیایی 
فقـط آیتم کیفیـت بـود. به همین دلیل 
از تعـداد نفـرات پینگ پنـگ کـم شـد و 
سـهمیه آن را بـه برخـی رشـته ها دادنـد، 

چـون شـانس کسـب مـدال بیشـتری 
نسـبت بـه مـا داشـتند، هـر چنـد همان 
رشـته ها هـم نتوانسـتند نتیجـه خوبـی 
کسـب کننـد. بـه هـر حـال پینگ پنـگ 
یـک رشـته المپیکی اسـت و باید بیشـتر 
بـه آن توجـه شـود. فکـر نمی کنـم اضافه 
سـختی  رخیلـی  کا یکـن  ز با  ۲ ن  کـرد

می بـود.«
 : هـد می د مـه  ا د ا همچنیـن  ی  شـتر ا
ینـه  هز بـا  پینگ پنگی هـا  م  ا عـز ا «
شـخصی و یا حمایت از طریق اسپانسـر 
 ۸۰ صـورت می گیـرد. هـر سـفر حـدود 
میلیـون تومـان بـرای هـر ورزشـکار آب 
می خـورد. تعـداد ورزشـکاران زیاد اسـت 
و فدراسـیون نیـز به دلیـل محدودیـت 
م  تمـا بـه  ا  ر مـا  نـد  ا نمی تو جـه  د بو
مسـابقات برون مـرزی اعـزام کنـد. پس 
ای کاش ایـن فرصـت را بـه مـا می دادنـد 
تـا در دوبـل و تیمی شـرکت می کردیم.«

 فدراسیون ووشو با 3 طلا، 7 نقره 
2 برنز بازی های آسیایی هانگژو  و 

را ترک کرد.
2 طلا، 4 نقره و 1 برنز در ووشو و 1 

طلا، 3 نقره و 1 برنز هم در کوراش.
این نتایج اما درحالی بدست آمد 
که تیم ملی مقابل چین ناکام بود 
ز  ا ن ها  وز تمامی  ر  د که  یی  تاجا
میزبان شکست خوردیم، البته که 
امیرصدیقی رئیس فدراسیون نتایج 

را خوب و بهتر از جاکارتا می داند.
او حالا معتقد است که فدراسیون 
خوبی  خاطره  با  کوراش  و  ووشو 
بازی های آسیایی را ترک کرده است 
و می گوید: »باتوجه به شرایط خاصی 
که فدراسیون در این یکی دو سال 
داشت، با خاطره خوبی هانگژو را 
ترک کردیم. ملی پوشان ما جنگیدند 
و بسیار درخشان عمل کردند. این 
نتیجه  ووشو  و  کوراش  مدال   12
بسیارخوب و بهتر از نتایج بازی های 
آسیایی جاکارتا بود؛ هم از نظر تعداد 

و هم از نظر کیفیت مدال ها.«
ر  د ن  ا ختر د خشش  ر د یقی  صد
هانگژو را اتفاق ویژه ای می داند و 
از این مدال ها را  می گوید: »نیمی 
دختران مان کسب کردند که این 

اتفاق ویژه ای بود. ما سرمایه گذاری 
خوبی برای کوراش دختران کردیم 
که نتیجه اش را در هانگژو دیدیم و 
امیدوارم این مسیر به همین شکل 

پرقدرت پیش برود.«
 او درباره شکست مطلق تیم ملی 
ن ها  ز و می  تما ر  د چین  بل  مقا
می افزاید: »آنها 201 مدال طلا داشته 
مطلق  برنده  رشته ها  تمامی  در  و 
بودند. بازی های آسیایی در رشته 
به  نسبت  متفاوتی  میدان  ووشو 
مسابقات قهرمانی آسیا و قهرمانی 
با تمام قدرت  جهان است. چین 
از ظرفیت میزبانی و تماشاچیانش 
استفاده کرد، امتیازی که به هرحال 
ما از آن بی بهره هستیم. نمی شود 
چین را صرفاً قدرت مطلق ووشو دنیا 
دانست. ما و چینی ها سالیان سال 
است در میادین مختلف با یکدیگر 

ما  اوقات  بعضی  می کنیم،  مبارزه 
وز  پیر نها  آ یگر  د وقات  ا بعضی  و 
شکست  سابقه  حتی  ما  بوده اند. 
و  اندونزی  مثل  تیم هایی  مقابل 
لائوس را هم در بازی های آسیایی 
داشته ایم ولی اینکه باخت به چین 
طور  ین  ا  ، باشد ما  غه  غد د تنها 
قهرمانی  مسابقات  در  ما  نیست. 
جهان اندونزی، چینی ها را شکست 
دادیم و قهرمان جهان شدیم. در 
ماکائو هم چینی ها را شکست داده 
و طلا گرفتیم. 2019 هم در شانگهای 
این اتفاق را تکرار کردیم ولی چون 
در بازی های آسیایی وزن ها محدود 
بیشتر  ع  ضو مو پیچیدگی   ، ست ا
می شود. در نهایت آنچه که مهم و 
ارزشمند است نتیجه و مدال های 
طلایی است که ووشوکاران موفق 

به کسب آن شدند.«

ووشو

فائزه زمانی
خبرنگار

ورزش ایران

 نوبت بررسی مربیان والیبال رسید
کمیتـه فنی فدراسـیون والیبال، چهارشـنبه گزینه های 
سـرمربیگری تیـم ملـی را بررسـی می کنـد. ولادیمیـر 
آلکنـو، جانلـو رنـزو، بلنجینـی، زنـان دال زوتـو، آنـدره آ 
آناسـتازی، مارسـلو منـدز، آنجلـو لورنزتـی و خاویـر وبـر 
قـرار  هسـتند.  والیبـال  فدراسـیون  اصلـی  گزینـه   8
اسـت کمیتـه فنـی چهارشـنبه رزومـه 3 یـا 4 مربـی را 
کـه بـا باشـگاه و تیمـی قـرارداد ندارند و برای همـکاری با 
فدراسیون ایران اعلام آمادگی قطعی کرده اند، بررسی 

کنـد تـا در نهایـت سـرمربی جدیـد انتخـاب شـود.
 

کمیته اخلاق والیبال راه اندازی شد
کمیته اخلاق فدراسیون والیبال برای بررسی عملکرد 
تیـم ملـی، بازیکنـان و کادر فنـی در فصـل مسـابقات 
امسـال راه انـدازی شـد. ظاهـراً بعـد از انتشـار گـزارش 
بی نظمـی یکـی از ملی پوشـان در بـردن ویپ به جلسـه 
آنالیـز، قمـار و شـرط بندی در هفتـه سـوم لیگ ملت ها 
بـه میزبانـی امریـکا و پوشـیدن لبـاس متفـاوت از بقیـه 
در تمریـن، فدراسـیون بـرای راه انـدازی کمیتـه اخـلاق 
دست به کار شد. مصطفی کارخانه سرپرست تیم های 
ملـی و مدیـر فنـی تیـم ملـی در جلسـه بـا محمدرضـا 
داورزنـی رئیـس فدراسـیون، وحید مـرادی نایب رئیس 
فدراسـیون، ناصر میرفخرایی عضو کمیته فنی و میلاد 
تقـوی مشـاور امـور اجرایـی، عملکـرد کلـی تیـم در ایـن 
فصـل، مـوارد انضباطـی و رعایت اصول بازیکنـان و کادر 
فنـی و تأثیـرات آن بـر عملکـرد تیـم و رفتـار رسـانه ای 
حرفـه ای اعضـای تیم ملـی در قبال مسـئولیت مهم آن 
در حفـظ منافـع تیـم ملـی و والیبـال کشـور را بررسـی 
کـرد. بـا راه انـدازی کمیتـه اخـلاق همـه مـوارد انضباطی 
تیم هـای ملـی در کمیتـه اخـلاق فدراسـیون بـا حضـور 

طرفیـن مـورد نقـد و بررسـی قـرار می گیـرد.

رضازاده: وزنه برداران خسته بودند
فدراسـیون  فنـی  کمیتـه  رئیـس  رضـازاده،  حسـین 
وزنه بـرداری، عامـل خسـتگی را مانـع از کسـب نتایـج 
در  ایـران  وزنه بـرداری  ملی پوشـان  سـوی  از  خـوب 
بازی های آسـیایی هانگژو دانست. او با توجه به فاصله 
انـدک زمانـی برگـزاری رقابت هـای جهانـی عربسـتان و 
بازی هـای آسـیایی هانگژو و عدم نتیجه گیری مناسـب 
در هـر دو رویـداد گفـت: »20 روز فاصلـه زمانـی بـرای 
برگـزاری ایـن دو رویـداد مهـم بسـیار کـم اسـت، افرادی 
کـه کارشـناس ایـن رشـته ورزشـی هسـتند بـه خوبـی 
می داننـد کـه حداقـل ۴۰ روز زمـان لازم اسـت کـه یـک 
وزنه بـردار پـس از شـرکت در یک رویـداد جهانی خود را 
برای شـرکت در یک رقابت دیگر آماده کند. متأسـفانه 
ملی پوشـان بـه علـت خسـتگی مفـرط در چیـن خـوب 

ظاهـر نشـدند«.

زنان فوتبالیست به ترکیه رفتند
نرگـس سـبک تکیـن، غزالـه صالحی پـور و سـاناز ربیـع 
لالـه فصـل آینـده در لیـگ ترکیـه بـازی خواهنـد کـرد.
بـا عقـد قـراردادی بـه تیـم  ایـن سـه بازیکـن فوتبـال 
اسـتانبول تلسـیز اسـپور پیوسـتند تـا فصـل آینـده در 
لیـگ فوتبـال زنـان ترکیـه تـوپ بزنند.نرگـس سـبک 
تکیـن فصـل گذشـته در پیـکان تهـران حضـور داشـت. 
غزالـه صالحی پـور نیـز چنـد فصلـی اسـت در لیگ هـای 
اسـپانیا به فوتبال ادامه می دهد. همچنین سـاناز ربیع 
لالـه بـه عنـوان بازیکـن آزاد سـومین بازیکـن ایرانی تیم 

ترکیـه ای خواهـد بـود.

هیچ بازی ای در خانه والیبال برگزار نمی شود

ترابی: خدا را شکر همه چیز آماده است
محسـن ترابـی سرپرسـت سـازمان لیـگ فدراسـیون 
والیبـال معتقـد اسـت همـه چیـز بـرای شـروع لیـگ 
برتـر آمـاده اسـت. او می گویـد: »خـدا را شـکر همـه چیز 
آماده اسـت. امسـال تیم ها سالن هایشـان را استاندارد 
کرده انـد. حتـی تیـم طبیعـت که بـرای اولین بـار حضور 

در لیـگ برتـر را تجربـه می کنـد.«
به گفته او البته کفپوش زمین سالن طبیعت یک ایراد 
دارد: »بـا اینکـه کفپـوش زمین طبیعت خوب اسـت اما 
زیرسـازی زمیـن ایـراد دارد کـه بایـد برطـرف شـود. هـر 
چنـد کفپـوش 9 میلیمتـری ایـراد زیرسـازی را جبـران 
می کنـد. البتـه قـرار اسـت تـا نیـم فصـل دوم زیرسـازی 

کفپـوش هم درسـت شـود.«
سرپرسـت سـازمان لیـگ معتقـد اسـت تصمیـم جدید 
فدراسـیون مشـکل ویدیوچـک بعضـی سـالن ها را حـل 
یـزد، فـولاد سـیرجان،  می کنـد: »تیم هـای شـهداب 
طبیعـت، چادرملو و شـهرداری گنبـد ویدیوچک دارند. 
هورسـان ویدیوچـک نـدارد، امـا معمـولاً بـرای هر فصل 
اجـاره می کنـد. مـا الزاماتـی کـه می گذاریـم بـه معنـی 
ایـن نیسـت کـه اگـر شـرایط مهیـا نباشـد تیم هـا را کنـار 
می گذاریـم. بلکـه بـا کمـک هـم شـرایط را بـه  حالـت 
اسـتاندارد می رسانیم. امسال هم در جلسه هماهنگی 
بـه تیم هایـی کـه ویدیوچـک دارنـد گفتیـم می تواننـد 
بـرای بازی هایی کـه میزبان ویدیوچک ندارد، دسـتگاه 

را همـراه خـود ببرنـد و هزینـه را از رقیـب بگیرنـد.«
به گفتـه ترابـی، هیـچ بـازی ای امسـال درخانـه والیبـال 
تهـران برگـزار نمی شـود: »مـا سـه تیـم تهرانـی در لیـگ 
سـالن  در  سـایپا  و  پیـکان  تیم هـای  کـه  داریـم  برتـر 
تیـم  را برگـزار می کننـد و  بازی هایشـان  فدراسـیون 
طبیعـت هم در سـالن خودش میزبان اسـت، بنابراین 
هیچ بازی ای در خانه والیبال تهران برگزار نمی شـود.«
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ایـــران در   تیـــم ملـــی بســـکتبال 
در  هانگـــژو  آســـیایی  بازی هـــای 

جایگاه پنجـــم ایســـتاد؛ جایگاهی 
کـــه منتقـــدان زیـــادی پیـــدا کرد. 
هرچنـــد گفتـــه می شـــود در تیـــم 
جوانگرایـــی صورت گرفتـــه و باید 
بـــه کادر فنی و فدراســـیون فرصت 
داد امـــا با این حـــال تیـــم ایراداتی 
داشـــت که بایـــد هرچه ســـریع تر 

برطرف شـــود.
جـــواد داوری، رئیس فدراســـیون 

جـــام  رویـــداد  دو  در  بســـکتبال 
جهانـــی و هانگـــژو کنـــار تیـــم بود 
و تمامـــی عیـــب و نقص هـــای تیم 
را شناســـایی کـــرد اما بـــا این حال 
امیدوار است در راستای تغییراتی 
که مـــورد نظر اوســـت تیـــم بتواند 

پیـــش برود. 
او بـــا وجـــود عملکـــرد نه چنـــدان 
خـــوب هـــاکان دمیـــر در هانگـــژو 

خبـــر از تـــداوم همـــکاری بـــا این 
ســـرمربی می دهد: »بایـــد کمیته 
فنی تشـــکیل شـــود و هاکان دمیر 
گـــزارش عملکـــرد خـــود را بدهـــد 
و صحبت هـــای او را شـــنید و بـــه 

جمع بنـــدی رســـید. 
البته بایـــد بگویم هاکان تـــا پایان 
اردیبهشـــت ماه ســـال آینـــده با ما 
قرارداد دارد و قرار نیست همکاری 

گپ

پریسا غفاری
خبرنگار

بیـــن مـــا بـــه پایـــان برســـد. او در 
پنجره های انتخابی کاپ آسیا تیم 

ملـــی را هدایـــت می کند.«
او البتـــه عملکـــرد هـــاکان دمیر را 
خالـــی از ضعف نمی دانـــد: »در کار 
فنی او ایراداتی اســـت که درباره آن 
در کمیتـــه فنی بحـــث و گفت و گو 
خواهد شـــد. ولـــی تا اینجـــای کار 
دمیـــر اهدافـــی را که فدراســـیون 
در نظـــر داشـــت، اجرایـــی کـــرد. 
دمیر را بـــرای تـــداوم تغییراتی که 
از زمان ســـعید ارمغانـــی آغاز کرده 
بودیـــم آوردیـــم. ضمناً تنهـــا 4 ماه 
اســـت که بـــه صـــورت مـــداوم در 
کنار مـــا کار کـــرده و نمی تـــوان در 
این مدت زمـــان کوتاه عملکردش 
را قضـــاوت کرد. ما در هانگژو فقط 
یـــک باخـــت و آن هم بـــا اختلاف 
یـــک امتیـــاز داشـــتیم. در ضمـــن 
روندی کـــه پیش گرفتیـــم در تیم 
جا افتـــاده و در هر رویـــدادی تیم 
بهتـــر کار می کند. مـــن اصلاً قصد 
جابه جایـــی و تغییـــر در کادر تیم 

ملـــی را ندارم.«
رئیـــس فدراســـیون بســـکتبال در 
پاســـخ بـــه ایـــن ســـؤال کـــه چـــرا 
هـــاکان در جام جهانـــی و هر بازی 
از یـــک ترکیـــب جدیـــد اســـتفاده 
می کـــرد، گفـــت: »ایـــران در ســـه 
منطقـــه غـــرب، شـــرق و آســـیای 
میانه بـــازی می کنـــد. مناطقی که 
هـــر کـــدام از آنهـــا نـــوع خاصی از 

بســـکتبال را می طلبـــد. 
از  ایـــن مربـــی برعکـــس خیلـــی 
مربیـــان کـــه در باشـــگاه ها و تیم 
را  بازیکنـــان  هدایـــت  مـــا  ملـــی 
برعهده داشـــتند؛ معتقد اســـت از 
بازیکـــن اول تا نفـــر دوازدهم باید 
به یـــک انـــدازه زمانی بـــازی کنند 
تـــا بتواننـــد همدیگـــر را حمایـــت 
کنند. این تفکرات کمک شـــایانی 
مـــا می کنـــد و در  تیمـــی  کار  بـــه 
آینـــده نزدیک همیـــن جوانان تیم 

می تواننـــد دوبـــاره خـــود را به قله 
آســـیا برســـانند. او از تغییـــرات در 
ترکیـــب به نحو احســـن اســـتفاده 

» . کرد
جـــواد داوری همچنیـــن دربـــاره 
ی  د ا حـــد مـــد  حا فظـــی  حا ا خد
ح کـــرد: »اولاً  از تیـــم ملـــی مطـــر
حـــدادی خیلـــی تـــلاش کـــرد تـــا 
خـــود را بـــه جـــام جهانی برســـاند 
و تیـــم ملـــی را همراهـــی کنـــد. او 
بـــه دلیـــل جراحـــی و مصدومیت 
شـــدیدی که پیدا کـــرد بالاجبار در 
جـــام جهانی نتوانســـت تمـــام 40 
دقیقـــه را بـــازی کند. بـــرای ما هم 
خیلـــی مهـــم بـــود کـــه خـــود را به 
بازی هـــای آســـیایی برســـاند ولی 
مانـــدن او در تیم ملی آینـــده او را 
به خطر می انداخـــت. این بازیکن 
ســـال ها برای ما زحمت کشیده و 
بازیکنان جدیـــد باید قدر لحظاتی 
را که کنـــار او بازی کردنـــد، بدانند 
و از تجربه های او اســـتفاده کنند.
آســـیایی هانگـــژو  بازی هـــای  در 
ن  یکنـــا باز ز  ا حاضـــر  ی  تیم هـــا
خارجی اســـتفاده کردنـــد، اما تیم 
ایـــران تنها تیمـــی بود کـــه نه تنها 
بازیکنـــان نســـل طلایـــی اش را به 
همراه نداشـــت بلکه یـــار خارجی 

هـــم جـــذب نکرده بـــود. «
داوری بـــا توجـــه بـــه عضویتش در 
کمیتـــه فنـــی فدراســـیون جهانی 
تصمیـــم دارد در ایـــن زمینـــه بـــا 
فیبـــا صحبت کنـــد: »مـــا قطعاً در 
این باره ورود می کنیـــم. با هاکوپ 
خاجیریـــان صحبـــت کردیـــم و او 
مدعی شـــد که بازی های آســـیایی 
زیرنظر فیبـــا برگزار نمی شـــود، به 
همین دلیـــل تعـــدد خارجی ها در 
هـــر تیم منـــوط به پاســـپورت های 
یـــک روزه آنها هـــم می شـــود. ولی 
از این مســـأله نمی گذریم و با فیبا 
صحبت خواهیم کـــرد تا درباره آن 

تدابیری داشـــته باشـــند.«

نمی توان عملکرد هاکان را در تنها 4 ماه قضاوت کرد

داوری:نبایدآیندهحدادیبهخطرمیافتاد

ام باپه بالاتر از پلاتینی
پـــای کیلیـــان ام باپه بـــه رکورد جدیـــدی باز 
شـــد. ســـتاره فرانســـوی در جریـــان دیـــدار 
تیمش بـــا هلنـــد در چهارچـــوب مقدماتی 
یورو 2024، بازهم درخشـــید تا 2 گل تیمش 
مقابل لاله هـــای نارنجی را به ثمر برســـاند؛ 
آن هـــم گل هایـــی کـــه باعـــث بـــرد 2بر یک 

خروس ها شـــد.
کیلیان بـــا این 2 گل رکـــورد جدیدی از خود 
بـــه یـــادگار گذاشـــت تـــا 42 گل در 72 بازی 

ملـــی وارد دروازه رقبا کرده باشـــد.
او حـــالا با ایـــن رکـــورد بالاتـــر از پلاتینی، در 
رتبـــه چهارم برتریـــن گلزنان تاریخ فرانســـه 

. ست ا
البتـــه کـــه کیلیـــان باتوجه به ســـن کمش 
حالاحالاها می تواند برای تیم ملی فرانســـه 

گل بزنـــد تا ایـــن رکورد را بهبود ببخشـــد.

سعادت؛ امتیازآورترین 
لژیونر کاپ ترکیه

بردیــا ســعادت پشــت خــط زن ملی پــوش 
 ، کیــه تر پ  کا وز  ر میــن  و د ر  د ل  لیبــا ا و
امتیازآورتریــن لژیونــر ایرانــی بــود.  او کــه 
ایــن فصــل هــم بــرای آلانیــا اســپور بــازی 
مقابــل  امتیــاز   22 روز  ایــن  در  می کنــد، 
ــه و  ــاز از حمل ــت؛ 20 امتی ــه گرف ــزره بلدی جی
2 امتیــاز از  ســرویس.  ســعادت روز اول در 
 بــازی مقابــل تورشــاد 23 امتیــاز بــرای تیمش 

گرفته بود. 
آرمیــن افشــین فر و احســان دانش دوســت 
ــرای  ــاز ب ــدام 9 و 8 امتی ــب هرک ــه ترتی ــم ب ه

تیم هایشــان گرفتنــد.  
بردیــا ســعادت امســال به رغــم حضــور در 
رقابت هــای  بــرای  امــا  ملــی  تیــم  اردوی 
مختلــف در ترکیــب تیــم ملــی قــرار نگرفــت.

رکوردی دیگر در چنگال رونالدو
برای کریستیانو رونالدو سن فقط یک عدد 
است. رکوردها برای او فقط یک بازی هستند 
تا در 38 سالگی هم مثل 20 سالگی به دنبال 
شکستن شان بدود. او با پیراهن پرتغال در 
2 گل به ثمر رساند تا  بازی مقابل اسلواکی 
2 تیمش مؤثر باشد که  3 بر  نه تنها در برد 
بزند.  سند  خود  نام  به  هم  دیگری  رکورد 
رونالدوی 38 ساله حالا با این 2 گل به رکورد 
30 سالگی اش  72 گل زده تنها بعد از تولد 
بازیکن  از هر  او حالا بیشتر  رسیده است. 
دیگری در هر سنی و در تاریخ تیم های ملی 
انگلیس،  ایتالیا،  فرانسه،  هلند،  آلمان، 
186 کشور دیگر برای پرتغال گل  اروگوئه و 
زده است. در واقع CR7 طی تقریباً 9 سال، 
192 کشور گل های  تاریخ  گلزن  بهترین  از 

بیشتری به ثمر رسانده است. 

پینگ پنگ


